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Jolanta Kowalczyk
Radna Rady  Miejskiej Legnicy

Odpowiadając  na  interpelację  w  sprawie  stanu  nawierzchni  ciągu  pieszo-
rowerowego  łączącego  ul.  Ogrodową  z  kładką  na  Kaczawie,  informuję,
że przedmiotowy chodnik został naprawiony w ramach bieżących prac remontowych.
              Przebudowa tego pieszego ciągu wymaga przeprowadzenia pełnego procesu
inwestycyjnego w tym, opracowania dokumentacji projektowej.

Z up. Prezydenta Miasta

Krzysztof Duszkiewicz
(Zastępca Prezydenta)

Do wiadomości:
1.Biuro Rady  Miejskiej
2.OK
3.ZDM
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